

CONDITIONS DE VENTE / *Special conditions*

Campings participants

Les Campings Huttopia et Citykamps participants acceptent la carte Huttopia Camping Card à des dates pré-déterminées avec pour chacun un tarif unique sur présentation de la carte de 14€, 16€, 18€, 20€ ou 25€. Voir liste des campings participants pour plus de détail.

La carte Huttopia Camping Card peut être achetée dans tous les Campings Huttopia et Citykamps participants.

Conditions d'utilisation du tarif Huttopia Camping Card

Le tarif/forfait Huttopia Camping Card est accordé sur présentation de la carte à l'accueil du camping. La carte est utilisable pour des séjours sans réservation, ou en réservant par téléphone (réservation internet impossible). Le tarif de la nuitée varie en fonction des campings (voir liste des campings participants, tarifs proposés et dates d'acceptation) et comprend : 1 nuit en emplacement confort ou emplacement avec électricité pour 2 personnes, 1 équipement, 1 véhicule, 1 animal.

Coût de la carte Huttopia Camping Card

Adhésion individuelle valable pour l'année civile 2020 de 19€ payable lors de l'achat de la 1ère carte. Une nouvelle carte sera donnée gratuitement lorsque la précédente est entièrement utilisée si l'adhésion est toujours valide. L'adhésion à la carte est nominative et non-cessible, non annulable et non remboursable.

Validité de la carte Huttopia Camping Card et de l'offre 9 nuits achetées = 1 nuit offerte

La carte Huttopia Camping Card est valable du 01/01/2020 jusqu'au 31/12/2020.

La ou les nuitée(s) offerte(s) doit/doivent être utilisée(s) sur la période d'acceptation du camping (dans lequel la nuitée est effectuée) et doit/doivent être utilisées avant le 31/12/2020.

Conditions de l'offre 9 nuits achetées = 1 nuit offerte

Une nuit gratuite (en emplacement pour 2 personnes avec électricité + chien) est offerte après 9 nuits payantes dans les Campings Huttopia et les Citykamps participant à l'opération. A compter de la 2ème nuit offerte, celle-ci doit être utilisée sur un autre camping que le camping du 1er séjour / camping d'achat de la carte sauf en cas de 2 séjours distincts non-consécutifs sur le même camping.

Participating campsites

Participating Huttopia Campsites and Citykamps accept the Huttopia Camping Card at pre-determined dates, each campsite with a single rate of 14 €, 16 €, 18 €, 20 € or 25 € upon presentation of the card. See list of participating campsites for more details.

Card can be bought at any participating Huttopia or Citykamp Campsites.

Conditions of use of the Huttopia Camping Card rate

The rate/package Huttopia Camping Card is granted on presentation of the card at the campsite. The card can be used for stays without reservation, or by booking by phone (internet reservation impossible). The price of the night varies according to the campsites (see list of participating campsites, proposed rates and dates of acceptance) and includes: 1 night on comfort pitch or pitch with electricity for 2 people, 1 equipment, 1 vehicle, 1 animal.

Cost of the Huttopia Camping card

Individual membership of € 19 valid for year 2020, and payable at the time of the purchase of the 1st card. A new card will be given free of charge when the previous one is fully used and if membership is still valid. Membership in the card is personal and non-transferable, non-cancellable and non-refundable.

Cost of the Huttopia Camping card

Validity of the Huttopia Camping card

The Huttopia Camping card is valid from 01/01/2020 until 31/12/2020.

The night(s) offered must be used during the acceptance dates of the campsite (in which the free night is spent) and must be used before 31/12/2020.

Conditions of the offer 9 nights purchased = 1 night free

A free night (pitch with electricity for 2 persons and 1 dog) is offered after 9 nights at Huttopia Campsites and Citykamps. From the 2nd night offered, it must be used on a campsite other than the campsite of the 1st stay / campsite of purchase of the Huttopia Camping Card except in case of 2 separate non-consecutive stays on the same campsite.